
Rajamäen alueen vanhempainfoorumin muistio 1.10.2019 klo 18-19.45 

 

Paikalla: seitsemän huoltajaa ja foorumin puheenjohtaja Ari Vienola, rehtorit 
Heidi Handolin-Kiilo, Terhi Hynninen, Katri Kangas-Pusa, siht. Jyrki Lihr, poissa 
Sallamaaria Aalto 

 

1. Lausunto kotiintuloajoista 
Käytiin vilkasta keskustelua asiasta ja vanhempainfoorumi ehdottaa 
seuraavia kotiintuloaikoja: 
 
   arkisin  viikonloppu 
0-6 lk.  20.00  20.00 
 
7-9 lk. 
lukio (alle 18 v.) 21.00  23.00 
 
Rajamäen vanhempainfoorumi toivoo selvitettävän, minkälaista ohjattua 
tekemistä nuorille voitaisiin tarjota ja mitä voitaisiin ottaa Islannin 
mallista tähän. 
 
 

2. Vanhempainfoorumi esittää A2-kielitarjottimesta venäjän kielestä 
luopumista. 

 

3. Palautetta alkuluokkatoiminnasta 
 
Vanhemmilla ei ollut kokemuksia asiasta. Paikalla olevat rehtorit 
esittelivät alkuluokkatoimintaa. 
 
 

4. SVK:n väistötilat 
 
Jyrki Lihr kertoi väistötilojen aikataulusta, mitkä tulevat 7.1.2020. 
Sisäilmatuloksia odotetaan Kuntolan ja Rajakaaren osalta. 
 
Vanhempainfoorumi odottaa tekniseltä puolelta aktiivista ja säännöllistä 
tiedottamista sisäilma-asioista. 
 
 
 
 



5. Puheenjohtaja valinta 

Uudeksi puheenjohtajaksi valittiin 1.8.2020 alkaen Anne Päivinen. 

 

6. Muut asiat 
 
Sovittiin, että Jyrki Lihr tiedottaa Rajamäen alueen alakouluja SVK:n 
sisäilmatilanteesta. 
 
 

7. Puheenjohtaja päätti kokouksen 19.45 
 
 

 


